
Title (en)
Device for supporting rollers.

Title (de)
Vorrichtung zur Aufnahme von Walzen.

Title (fr)
Dispositif de support de rouleaux.

Publication
EP 0574680 A1 19931222 (DE)

Application
EP 93106855 A 19930428

Priority
DE 4216781 A 19920521

Abstract (en)
A device for supporting roller journals in the printing unit of rotary printing machines, wherein a prestressing force acts upon the roller journals, is
characterised by the following features: a prestressed pressing-on element (6), which is guided movably in a screwing-in element (5), adjusts the
roller contact width, in a vertical installation position of a bearing body (1), self-alignment of a roller (4) is provided by guide cams (1a) arranged
opposite one another; in an inclined installation position of the bearing body (1), the dead weight of the roller (4) is supported by one of the guide
cams (1a). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Vorrichtung zur Aufnahme von Walzenzapfen im Druckwerk von Rotationsdruckmaschinen, wobei die Walzenzapfen mit einer Vorspannkraft
beaufschlagt werden, ist durch die nachfolgenden Merkmale charakterisiert: ein vorgespanntes Andrückelement (6), welches in einem
Einschraubelement (5) bewegbar geführt ist, stellt die Walzenkontaktbreite ein, in senkrechter Einbauposition eines Lagerkörpers (1) ist eine
Selbstausrichtung einer Walze (4) durch einander gegenüberliegend angeordnete Führungsnocken (1a) gegeben, in geneigter Einbauposition des
Lagerkörpers (1) wird das Eigengewicht der Walze (4) durch einen der Führungsnocken (1a) aufgenommen. <IMAGE>
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